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Z á p i s n i c a  zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 25.10.2023 o 17,30 hod. v kancelárii starostu Obce  Kálnica 

 

Počet prítomných poslancov: 6 MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                   arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová   

                                                   Méresová,  Dalibor Šicko.   

                                                      

Ospravedlnení poslanci:  Ing. Ján Krchnavý, Žaneta Potočková. 

Ostatní prítomní: Ing. Anna Podhorská – hlavný kontrolór obce. 

Hostia: podľa prezenčnej listiny. 

 

Navrhnutý program rokovania OcZ: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu rokovania, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

3. Kontrola plnenia uznesení. 

4. Žiadosť o vyjadrenie k umiestneniu závory v k.ú. obce Kálnica 

5. Rokovací poriadok Komisie verejného záujmu. 

6. Členstvo obce Kálnica v miestnej akčnej skupine. 

7. Žiadosť o zvýšenie dotácie pre TJ Zavažan. 

8. Žiadosť na odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce. 

9. Zber šatstva Humana – informácia. 

10. Pripravované kultúrne akcie - info kultúrna komisia. 

11. Interpelácie poslancov. 

12. Rôzne.  

13. Ukončenie, záver. 

1.  Otvorenie, zahájenie. 

 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kálnici otvoril a viedol  starosta obce  Milan Borcovan. 

     V úvode privítal poslancov OcZ a ostatných prítomných.  Skonštatoval, že počet prítomných 

poslancov je 6 a zasadnutie obecného zastupiteľstva je spôsobilé uznášať sa. 

 

2. Schválenie programu rokovania, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa.  

   

     Starosta obce určil overovateľov zápisnice – MUDr. Lenku Benákovú a Dalibora Šicku.  Za 

zapisovateľku určil Ľubicu Záhumenskú. Zároveň navrhol  zmeniť  program rokovania OcZ a to:   

bod č. 4. Žiadosť o vyjadrenie k umiestneniu závory v k. ú. Obce Kálnica, presunúť za bod č. 10,  

nakoľko predseda PS sa z pracovných dôvodov nemôže dostaviť skôr na prerokovanie uvedeného 

bodu.  

K obsahu programu neboli ďalšie pripomienky  ani doplnky.                 

 

Zmenený program rokovania OcZ: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu rokovania, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

3. Kontrola plnenia uznesení. 

4. Rokovací poriadok Komisie verejného záujmu. 

5. Členstvo obce Kálnica v miestnej akčnej skupine. 

6. Žiadosť o zvýšenie dotácie pre TJ Zavažan. 
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7. Žiadosť na odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce. 

8. Zber šatstva Humana – informácia. 

9. Pripravované kultúrne akcie - info kultúrna komisia. 

10. Žiadosť o vyjadrenie k umiestneniu závory v k.ú. obce Kálnica                        

11. Interpelácie poslancov. 

12. Rôzne.  

13. Ukončenie, záver. 

Starosta obce dal hlasovať o programe rokovania OcZ.  

 

Počet prítomných poslancov: 6  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová   

                                                    Méresová, Dalibor Šicko. 

                                                                                                         

Hlasovalo za: 6 poslancov - MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                              arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová   

                                              Méresová, Dalibor Šicko. 

proti: 0 

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 155 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov: 

 

- s c h v a ľ u j e  program rokovania OcZ  

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu rokovania, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

3. Kontrola plnenia uznesení. 

4. Rokovací poriadok Komisie verejného záujmu. 

5. Členstvo obce Kálnica v miestnej akčnej skupine. 

6. Žiadosť o zvýšenie dotácie pre TJ Zavažan. 

7. Žiadosť na odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce. 

8. Zber šatstva Humana – informácia. 

9. Pripravované kultúrne akcie - info kultúrna komisia. 

10. Žiadosť o vyjadrenie k umiestneniu závory v k.ú. obce Kálnica                        

11. Interpelácie poslancov. 

12. Rôzne.  

13. Ukončenie, záver. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení. 

K uvedenému bodu o 17:45 hod. sa dostavila poslankyňa Ing. Miroslava Šicková.      

S plnením uznesení obecného zastupiteľstva  oboznámil poslancov OcZ starosta obce. 

Konkrétne plnenie uznesení je prílohou č. 1 k tejto zápisnici. 

 

Starosta obce dal hlasovať o kontrole plnenia uznesení. 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová  
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                                              Méresová,  Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

  

Hlasovalo za: 7 poslancov - MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                              arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová Méresová,    

                                              Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 156 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov: 

 

- b e r i e  n a  v e d o m i e  kontrolu plnenia uznesení. 

 

4. Rokovací poriadok Komisie verejného záujmu. 

 

Predsedníčka komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov Mgr. 

Soňa Pečitová Méresová, oboznámila  OcZ  s rokovacím poriadokom komisie o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov (príloha č. 2 k tejto zápisnici). Zároveň 

oboznámila OcZ, že komisia zasadala dvakrát, skontorlovala podané majetkové priznania 

a skonštatovala, že kontrola prebehla úspešne, povinnosti starostu obce sú splnené.   

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení Rokovacieho poriadku komisie o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.  

 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová   

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov - MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                              arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová Méresová,   

                                              Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 157 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov: 

 

- s c h v a ľ u j e   Rokovací poriadok komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií  

                              verejných funkcionárov. 

 

5. Členstvo obce Kálnica v miestnej akčnej skupine. 

 

Obec Kálnica je jedným zo zakladateľov miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice –Tematín od 

roku 2007. (ďalej len „MAS BCT“) Pre nové programovacie obdobie sa v roku 2024 budú 

pripravovať pre podporu MAS nové stratégie a riadiaci orgán má záujem viac spájať obce a mestá 

v rámci regiónov, viac dáva dôraz  na regionálnu spoluprácu. Teraz máme na Slovensku 110  

MAS-iek. Najnovšie informácie sú o tom, že štát chce podporiť len 65 MAS-iek, ktoré majú 

minimálne 15 obcí a zahŕňajú územie s 15 000 obyvateľov.  Existujúce MAS-ky sa preto snažia  
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získať, čo najviac  

členov. Starostovia Mikroregiónu Beckov Tematín si na svojom zasadnutí odlasovali ukončenie v  

MAS BCT  a vstup do MAS Združenia obcí Bielokarpatsko-trenčianskeho mikroregiónu 

a Mikroregiónu Bošáčka.  

 

Starosta obce dal hlasovať o vystúpení z MAS BCT. 

 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová  

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                             arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová Méresová,    

                                             Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 158 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov: 

 

- s c h v a ľ u j e  vystúpenie Obce Kálnica z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice –   

                 Tematín, Podolie 566,  916 22  Podolie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o vstupe do MAS. 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová     

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                             arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová Méresová,   

                                             Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 159 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov: 

 

- s c h v a ľ u j e vstup Obce Kálnica  do miestnej akčnej skupiny Združenia obcí Bielokarpatsko-                        

                            trenčianskeho mikroregiónu a Mikroregiónu Bošáčka, Štvrtok 1, 913 05 Štvrtok. 

 

6. Žiadosť o zvýšenie dotácie pre TJ Zavažan. 

 

Starosta obce predložil na rokovanie OcZ Žiadosť o zvýšenie dotácie pre TJ Zavažan na rok 2023 

o 2.000,- €, z dôvodu navýšenia výdavkov na fungovanie TJ- Zavažan Kálnica (príloha č. 3 k tejto 

zápisnici). 

Poslanec Dalibor Šicko informoval OcZ, že financie, ktoré majú, nestačia na vykrytie nákladov na 

činnosť TJ-Zavažan (energie, vysoký poplatok za istič, vysoká suma za autobus...), 

 - poslankyňa Ing. Miroslava Šicková navrhla pre budúcnosť zvážiť, aby si futbalisti platili mesačne  
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   poplatok cca 5,-€, a aby si príslušný poplatok platili aj hráči stolného tenisu, 

- poslankyňa MUDr. Lenka Benáková navrhla spýtať sa rodičov, či by boli ochotní poplatok platiť, 

- poslankyňa Mgr. Jaroslava Durcová navrhla do budúcnosti zvolať rodičov a vysvetliť im, aká je  

  finančná situácia obce, 

- poslanec Dalibor Šicko informoval OcZ, že vniká nová generácia futbalistov, mladí futbalisti   

  dosahujú veľmi dobré výsledky a vyslovil obavu, že ak si budú musieť platiť mesačný poplatok,  

  tak futbal v Kálnici postupne zanikne,  

- poslanec Tomáš Kukučka navrhol osloviť firmy na okolí, či by sponzorsky nepodporili   

  futbalistov,  

- starosta obce sa bude informovať vo firmách. 

  

Starosta obce dal o navýšení dotácie pre TJ Zavažan Kálnica hlasovať 

 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová  

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                             arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová Méresová,    

                                             Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 160 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov: 

 

- s c h v a ľ u j e   navýšenie dotácie pre TJ Zavažan na rok 2023 o 2 000,-€. 

 

7. Žiadosť na odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce. 

 

Starosta obce predložil OcZ žiadosť od p. Bolechovej, p. Juríka a p. Sameka o odkúpenie časti 

parcely  č. 720/1, k. ú. Kálnica, za účelom vysporiadania vlastníckeho práva k pozemku (príloha č. 

4 k tejto zápisnici).  

Starosta obce navrhol odpredať  žiadateľom  časť pozemku p. č. 720/1, k. ú. Kálnica za cenu 

stanovenú znaleckým posudkom, pričom žiadatelia si uhradia vyhotovenie znaleckého posudku 

a geometrického plánu. Pozemok by sa predal ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Starosta obce dal hlasovať o odpredaji pozemku. 

 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová  

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                            arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová Méresová,   

                                            Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 
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Uznesenie č. 161 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov:  

 

- s ú h l a s í   s predajom časti pozemku p. č. 720/1, k. ú. Kálnica, ako prípad hodný osobitného  

                       zreteľa,  p. Bolechovej, p. Juríkovi a p. Samekovi za cenu stanovenú znaleckým   

                       posudkom, pričom žiadatelia si uhradia vyhotovenie znaleckého posudku   

                       a geometrického plánu.  

 

8. Zber šatstva Humana – informácia. 

 

Starosta obce informoval OcZ o zmene zberu použitého šatstva, ukončenie zmluvy s firmou Eco 

Textil z dôvodu nečastého vývozu a uzatvorenie novej zmluvy s občianskym združením HUMANA 

People to People Slovakia. 

 

Starosta obce dal hlasovať o vzatí informácie na vedomie - zmena zberu šatstva. 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová  

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                            arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová Méresová,   

                                            Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 162 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov:  

 

- b e r i e  n a   v e d o m i e  ukončenie zmluvy na zber použitého šatstva s firmou Eco Textil a  

                                               uzatvorenie novej zmluvy na zber použitého šatstva s občianskym   

                                               združením HUMANA People to People Slovakia. 

                        

9. Pripravované kultúrne akcie - info kultúrna komisia. 

 

Členka KK, poslankyňa Mgr. Jaroslava Durcová, informovala OcZ o pripravovaných kultúrnych 

akciách:  

- Hody v Kálnici, 

- Svätomartinský pochod, 

- ponuka predstavenia Divadieka Galéria z Nového Mesto n/V. 

 

Starosta obce dal hlasovať o vzatí informácie kultúrnej komisie na vedomie. 

 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová  

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  
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                                            arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová Méresová,   

                                            Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 163 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov:  

 

- b e r i e  n a   v e d o m i e  správu kultúrnej komisie o pripravovaných kultúrnych akciách. 

 

10. Žiadosť o vyjadrenie k umiestneniu závory v k.ú. obce Kálnica        

 

Starosta obce  predložil na OcZ žiadosť poľovníckej spoločnosti Ostré Vrchy  

o vyjadrenie k umiestneniu závory k. ú. Kálnica, na pozemku p.č. 5184/2, ktorý je v správe 

Slovenskej republiky, z  dôvodu neúmerného a neopávneného vjazdu motorových vozidiel do 

doliny (príloha č. 5 k tejto zápisnici).  

Starosta obce prečítal vyjadrenie Poľovníckeho združenia Kálnica, ktoré dalo kladné stanovisko  k 

umiestneniu závory.  

 

Starosta obce vyhlásil prerušenie rokovania OcZ, prestávku od 19:10 hod. do 19:15 hod. 

 

Po prestávke sa dostavil predseda Poľovníckej spoločnosti Ostré Vrchy p. Tomáš Valovič  a podal 

bližšiu informáciu.  

Osadením závory nechcú obmedziť prístup ľudí z obce Kálnica, ale chcú zabrániť vjazdu 

motorových vozidiel v hubárskej sezóne, kedy je na uvedenej ceste zaparkovaných veľa 

motorových vozidiel a ťažbári dreva majú veľký problém prejsť s ťažkou technikou. Zároveň chcú 

zabrániť vytváraniu čiernych skládok odpadu. Peší môžu závoru obísť z každej strany. Príroda je 

veľmi rušená, sťažuje sa lov zveriny. 

Cesta je majetkom SPF a poľovnícka spoločnosť vybavuje povolenie na osadenie závory. 

Starosta obce – závora je osadná na cudzom pozemku, bez potrebných povolení. Namiesto závory 

by bolo vhodné zlegalizovať dopravnú značku -  zákaz vjazdu. V prípade, ak bude závora povolená, 

bude potrebné zabezpečiť kľúč  pre všetky záchranné zložky. 

 

Starosta obce dal hlasovať o súhlase k umiestneniu závory. 

 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová  

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 5 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                             arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Dalibor Šicko.   

proti: 1 poslankyňa - Mgr. Soňa Pečitová  Méresová                   

zdržal sa : 1 poslankyňa - Ing. Miroslava Šicková.                 

 

Uznesenie č. 164 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov:  

 

- s ú h l a s í   s umiestnením závory na pozemku p. č. 5184/2, k. ú. Kálnica, za dodržania                         

                       všetkých legislatívnych podmienok a Poľovnícka spoločnosť Ostré Vrchy zabezpečí  
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                kľúč od závory pre všetky záchranné zložky a majiteľov pozemkov.    

                 

11. Interpelácie poslancov. 

- MUDr. Lenka Benáková - vyjadrila pochvalu všetkým poslancom, ktorí pomáhali pri akcii Guláš  

  október fest, hlavne vyslovila poďakovanie predsedníčke kultúrnej komisie  Žanete Potočkovej za  

  zorganizovanie celej akcie. Zároveň sa informovala ohľadom rozborov pitnej vody – posledné   

  rozbory boli zverejnené v máji. Starosta obce odpovedal, že preverí, či boli vykonané ďalšie  

  rozbory.   

- Mgr. Soňa Pečitová  Méresová – upozornila na výpadok osvetlenia od začiatku Kálnice po   

   zákrutu do Zápotočia, starosta obce preverí. Zároveň sa informovala, či sa plánuje úprava   

   vstupu do klubu dôchodcov. Starosta obce odpovedal, že to prerokuje so stavebnou komisiou. 

– Ing. arch. Ján Krchnavý – informoval o prácach na autobusovej zastávke na Hornom otoči.   

- Tomáš Kukučka upozornil, že v smere na ihrisko chýba príkazová dopravná značka, starosta obce   

   to preverí. 

               

12. Rôzne.  

Starosta obce informoval:  

-  Elektrifikácia Klokočovka – vybavujú sa podklady, zmluvy na zriadenie vecného bremena na  

    pozemky, ktoré nie sú vo vlastníctve obce a  cez ktoré bude elektrifikácia prechádzať. 

 - Kanalizácia vetvy – uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena   

   s majiteľmi dotknutých pozemkov. 

-  Ševčíkovec – opravená strecha a pripojila sa do objektu dňa 24.10.2023 elektrická energia.  

-  Odkúpenie rodinného domu s. č. 140 vedľa múzea od p. Krchnavého – bolo by to zaujímavé pre   

    obec. 

-  Finančná komisia – spoločne s OcÚ pripraviť rozpočet a prehodnotenie poplatkov za odpad a daň  

   z nehnuteľnosti.  

– Výmena vodomerov – v obci sa vymenilo 300 vodomerov a do konca novembra je ešte potrebné      

   vymeniť 130 vodomerov, ktoré sú na repase. Zatiaľ sa preinvestovalo 16 000,-€.  

– Školský byt – pretekanie vody zo školského bytu sa rieši cez poisťovňu, ďalej informoval OcZ  

   o ukončení  nájmu v školskom byte k 31.12.2023.  

 

Starosta obce navrhol OcZ vysporiadanie pozemkov pod športovým areálom a postupne  vykúpenie 

na obec. 

 

Starosta obce dal hlasovať o vysporiadaní pozemkov pod športovým areálom. 

Počet prítomných poslancov: 7  MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                                    arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka, Mgr. Soňa Pečitová  

                                                    Méresová, Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

 

Hlasovalo za: 7 poslancov- MUDr. Lenka Benáková, Mgr. Jaroslava Durcová,  Ing.  

                                            arch. Ján   Krchnavý, Tomáš Kukučka,  Mgr. Soňa Pečitová Méresová,   

                                            Dalibor Šicko, Ing. Miroslava Šicková.   

proti: 0                   

zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 165 -2023/Z 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní, v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom  

zriadení, v znení neskorších predpisov:  
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- s ú h l a s í   s  vykúpením pozemkov pod športovým areálom do vlastníctva obce a poveruje    

                       starostu  obce na vysporiadanie týchto pozemkov.   

 

 

13. Ukončenie, záver. 

     Nakoľko bol program rokovania obecného zastupiteľstva vyčerpaný, Milan Borcovan, starosta 

obce, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.   

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:    MUDr. Lenka Benáková                   …………………………. 

                     

                                          Dalibor Šicko                                    ..……………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

                                          Milan Borcovan  

         starosta obce 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila a zapísala zapisovateľka: Ľubica Záhumenská     
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